
ZAPISNIK 

SA 2. REDOVNE SJEDNICE SKUPŠTINE 
SAMOBORSKOG ŠPORTSKOG SAVEZA U MANDATNOM RAZDOBLJU 2017-2021.  

2. redovna sjednica Skupštine Samoborskog športskog saveza održana je 17. prosinca 2019. godine u 
18,00 sati, u prostorijama predvorja Sportske dvorane Samobor, Andrije Hebranga 26a. 

Sjednici su bili nazočni predstavnici Skupštine SŠS-a: 

R.B. ČLANICA SKUPŠTINE PREDSTAVNIK ZAMJENSKI 

1. Atletski klub Samobor 2007. Gordana Kosmat  

2. BBK Šišmiš Luka Čanak  

3. Društvo za športsku rekreaciju Samobor Ljiljana Šurbek Bošnjak  

4. Gimnastički klub Samobor Martina Bublić  

5. HPD Japetić  Antun Pavlin Robert Cvetković 

6. Judo klub  Profectus Samobor Damir Frlić  

7. Judo klub  Samobor Josip Šančić Nevenka Šančić 

8. Karate klub Bregana Goran Romić  

9. Karate klub Mladost Vladimir Belak  

10. Karate klub Samobor Davor Cipek  

11. Konjički klub Mirnovec Nikolina Šantek Franjo Koletić 

12. Košarkaški klub Samobor Miro Kelečić  

13. Nogometni klub Galgovo Damir Žitković  

14. Nogometni klub Klokočevac Nikša Petrušić  

15. Nogometni klub Rakov Potok Krunoslav Grubiša  

16. Nogometni klub Samoborski Otok Zdravko Šprajc  

17. Nogometni klub Zrinski Mladen Vlahović  

18. Odbojkaški klub Samobor Domagoj Krnić Jozo Krnić 

19. Orijentacijski klub Japetić Franjo Budi  

20. Rukometni klub Mladost 09 Andreja Radeljak Ternjej  

21. Rukometni klub Rudar Darijo Gaća  

22. Stolnoteniski klub Samobor Krunoslav Znika  

23. Stolnoteniski klub osoba s invaliditetom 
Synergia Samobor 

Viktor Jozić  

24. Streličarski klub Samobor Lana Koller Fundelić  
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25. Šahovski klub Samobor Žarko Adamek  

26. Školski športski savez Samobora I SVN Saša Kolman   

27. Športski auto klub Samobor Antun Laušin   

28. Športski plesni klub Samobor Anita Matijaščić Marina Mihelić 

29. Športsko ribolovno društvo Samobor Dražen Martić  

30. Taekwondo klub Samobor Boris Makarun  

31. Ustanova Sportski objekti Samobor Vladimir Čerkez  

32. Novoformirane članice Saveza Željko Oreški Jasna Šimunec 

33. Ženski rukometni klub Samobor Hrvoje Frankić Bojan Kovač 

 

Ostali nazočni: 

1. Grad Samobor – Upravni odjel za društvene djelatnosti  Juro Horvat 
2. Radio Samobor       Anja Franić Modrić 
3. Glasnik Samobora i Svete Nedelje    Mirjana Konosić 
4. Naš Samobor      Milivoj Marton 
5. BBK Krpelj                    Hrvoje Vešligaj 
6. RK Mladost 09      Goran Vuković 
7. Tajnica Samoborskog športskog saveza   Marijana Radek 

     
Uvodno je predstavnike samoborskih sportskih klubova i udruga pozdravio predsjednik Saveza, Miro 
Kelečić, rekavši da je ova godina bila vrlo uspješna za samoborski sport. 

U radno predsjedništvo po prijedlogu Mire Kelečića jednoglasno su izabrani  Davor Cipek i Mladen 
Vlahović. Sjednicom je predsjedavao predsjednik Miro Kelečić. 

Zapisnik na sjednici vodila je Marijana Radek. 

Javnim glasovanjem jednoglasno je usvojena odluka o izboru Komisije za verifikaciju mandata u sastavu: 

 

1. Darijo Gaća – Rukometni klub Rudar – predsjednik komisije 

2. Ljiljana Šurbek Bošnjak – ŠRD Šport za sve 

3. Martina Bublić – Gimnastički klub Samobor 

Članovi Skupštine javnim su glasovanjem, jednoglasno za ovjerovitelje zapisnika ove 2. redovne 
Skupštine Samoborskog športskog saveza izabrali: Vladimir Čerkez (Ustanova SOS) i Viktor Jozić (STKI 
Synergia). 
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Nakon stanke, u kojoj su članovi Komisije za verifikaciju mandata izvršili uvid u evidencijske listiće 
nazočnih i drugu priloženu potrebnu dokumentaciju, podnijeli su izvješće Skupštini, te konstatirali da 
od ukupno 39 članova Skupštine Samoborskog športskog saveza, predstavnike na 2. redovnoj sjednici 
Skupštine imaju 33 člana Samoborskog športskog saveza.  

Zamjenske predstavnike za 2. redovnu sjednicu Skupštine odredile su sljedeće članice Samoborskog 
športskog saveza: 

- Umjesto Anite Matijaščić predstavnik Športskog plesnog kluba Samobor je Marina Mihelić 
- Umjesto Antuna Pavlina predstavnik HPD Japetić je Robert Cvetković  
- Umjesto Josipa Šančića predstavnik  Judo kluba Samobor je Nevenka Šančić 
- Umjesto Željka Oreškog predstavnik novoformiranih članica SAveza je Jasna Šimunec 
- Umjesto Domagoja Krnića predstavnik Odbojkaškog kluba Samobora je Jozo Krnić 
- Umjesto Hrvoja Frankića predstavnik ŽRK Samobor je Bojan Kovač 
- Umjesto Nikoline Šantek predstavnik KOnjičkog kluba Mirnovec je Franjo Koletić 

Članovi Skupštine javnim su glasovanjem donijeli jednoglasnu odluku kojom prihvaćaju navedene 
zamjenske predstavnike članova Skupštine na 2. redovnoj sjednici Skupštine Samoborskog športskog 
saveza u 2019.  

Ukupno je navedeno 33 glasa od mogućih 39 glasova. 

Slijedom navedenog konstatira se da na 2. redovnoj sjednici Skupštine SŠS-a u 2019. prisustvuje dovoljan 

broj članova s pravom glasa za donošenje pravovaljanih odluka. 

Za donošenje pravovaljanih odluka potrebna je većina glasova nazočnih predstavnika članova 
Skupštine SŠS-a, što znači 17 glasova od ukupno nazočnih 33 glasa. 

Članovi Skupštine SŠS-a javnim su glasovanjem, jednoglasno, prihvatili izvješće Komisije za verifikaciju 
mandata koji je podnio gosp. Darijo Gaća. 

Nakon izvješća Komisije za verifikaciju mandata, predsjednik Miro Kelečić predložio je članovima 
Skupštine SŠS-a dnevni red sjednice. 
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D N E V N I   R E D: 

1. Otvaranje skupštine i izbor radnih tijela 
-  Radnog predsjedništva 
-  Verifikacijske komisije 
-  Zapisničara 
-  Dva ovjerovitelja zapisnika 
 
2. Izvješće Komisije za verifikaciju mandata 
 
3. Verifikacija zapisnika s 1. redovne sjednice Skupštine Samoborskog športskog saveza održane 01. 
travnja 2019. 
 
4. Usvajanje odluke o donaciji terena za odbojku na pijesku OŠ Bogumila Tonija Samobor 
 
5. Usvajanje Pravilnika o provedbi postupaka jednostavne nabave roba, usluga i radova – izmjene i 
dopune 
 
6.  Usvajanje  Izmjena i dopuna Programa Javnih potreba u sportu Grada Samobora 2019. Godine 
  
7. Usvajanje  i donošenje Financijskog plana i programa rada Samoborskog športskog saveza za 2020.  
 
8. Pitanja, prijedlozi i ostale informacije. 
 

Članovi Skupštine SŠS-a  za rad na 2. redovnoj sjednici Skupštine u 2019. jednoglasno su javnim 
glasovanjem prihvatili dnevni red kako je predloženo u pozivu. 

Točke 1. i 2. iz predloženog dnevnog reda u pozivu, 2. redovne sjednice Skupštine Samoborskog 
športskog saveza u 2019. već su prema unaprijed navedenom odrađene, te dalje slijedi tijek sjednice. 

 

Ad 3. 

Predsjednik gosp. Miro Kelečić je naveo da je pod točkom 3. dnevnog reda potrebno verificirati zapisnik s 
1. redovne sjednice Skupštine Samoborskog športskog saveza održane  01. travnja 2019.   
 

Članovi Skupštine jednoglasno su, javnim glasovanjem, donijeli odluku o verifikaciji zapisnika sa sjednice 
Skupštine Samoborskog športskog saveza održane 01. travnja 2019. prema tekstu priloženom u 
materijalima za 2. redovnu sjednicu Skupštine Samoborskog športskog saveza u 2019. godini. 
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Ad 4. 

Predsjednik Miro Kelečić naveo je kako je pod točkom 4. Dnevnog reda potrebno da Skupština usvoji 
prijedlog odluke o donaciji terena za odbojku na pijesku OŠ Bogumila Tonija Samobor. 

Predsjednik predlaže  da se radi održavanja i praktičnosti upravljanja novoizgrađenim terenom 
za odbojku na pijesku, potpiše ugovor o donaciji terena OŠ Bogumila Tonija. 

Prijedlog odluke je naveden u materijalima. 

Nakon rasprave skupštinari su jednoglasno usvojili odluku o donaciji terena za odbojku na pijesku OŠ 
Bogumila Tonija. 

 
Ad. 5. 

 

Predsjednik Miro Kelečić pod točkom 5. dnevnog reda navodi kako je potrebno usvojiti Pravilnik o 
provedbi postupaka jednostavne nabave roba, usluga i radova – izmjene i dopune. 

Kako se u postojećem pravilniku koristi izraz bagatelna nabava koji se više ne primjenjuje potrebno je u 
pravilnku taj naziv promijeniti u postupak jednostavne nabae roba, usluga i radova. 

Otvara raspravu po istom. 

Nakon rasprave skupštinari su jednoglasno usvojili odluku o izmjenama Pravilnika o proedbi postupaka 
jednostavne nabave roba, usluga i radova. 

 
Ad. 6. 

 

Predsjednik Miro Kelečić je naveo kako je pod točkom 6. Dnevnog reda potrebno da Skupština usvoji 
odluku i  Izmjena i dopuna Programa Javnih potreba u sportu Grada Samobora 2019. Godine 

Predsjednik je obrazložio izmjene u Programu JP u sportu za 2019. Prvi dio se odnosi na 
45.000,00 kn koje je grad odobrio za potrebe izgradnje Igrališta odbojke na pijesku,  a drugi dio 
odobrenja od Grada u iznosu 120.000 kn namijenjeno je klubovima za troškove natjecanja, 
treninga, dvorane radi ulaska u viši rang, novih dobnih kategorija koji se uključuju u sustav 
natjecanja kako je navedno u materijalima koji su skupštinari primili za sjednicu Skupštine.  
Otvara raspravu. 

Članovi Skupštine jednoglasno su, javnim glasovanjem, donijeli odluku o usvajanju Izmjena i dopuna 
Programa javnih potreba u sportu Grada Samobora za 2019. godinu po prijedlogu dostavljenim u 
materijalima za sjednicu Skupšine. 
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Ad. 7. 
 

Članovi Skupštine Samoborskog športskog saveza pod točkom 7. dnevnog reda usvajali su odluku o 
donošenju plana rada i financijskog plana Samoborskog športskog saveza za 2020. godinu. 

Predsjednik navodi da će Savez raspolagati u idućoj godini sredstvima koja su bitno povećana i koja će 
biti ukupno 7.055.000,00 kuna.  Savez se trudi raspodjelu sredstava napraviti na što bolji način i smatra 
najveći dio  tih sredstava ide direktno u klubove, što kroz natječaje, što kroz razvojne programe i ostalo. 
Sve više se izdvaja za perspektivne sportaše i njihov razvoj i to je u planu i dalje. 

Glavni programski ciljevi i dalje će biti ulaganje u razvoj mladih sportaša radi stvaranja široke 
kvalitetne osnove kao uvjeta daljnjeg napretka i očuvanja dostignute razine kvalitete 
samoborskog sporta, zatim unaprjeđenje postojeće sportske kvalitete te poticanje uključivanja u 
sport što većeg broja građana osobito djece i mladeži. 

Navodi kako su otvorene nove pozicije programa i plana koje se odnose na nositelje kvalitete i 
na natječaj za investicije u sportu i nabavu sportske opreme. 

Nositelji kvalitete u svojim sportovima su sportske udruge koji su svojim rezultatima i 
dugogodišnjim radom zadovoljili osnovne kriterije i potvrdili status razvijenosti, kvalitete i 
realizacije sportskih programa koji su povijesno doprinijeli promidžbi i ugledu Grada Samobora 
(Nogometni klub Samobor, Košarkaški klub Samobor, Rukometni klub Rudar, Ženski rukometni 
klub Samobor, Karate klub Samobor i Judo klub Profektus Samobor). 
 
Obzirom da se želi omogućiti prioritetnim klubovima prve grupe kvalitete dodatni razvoj 
kvalitete ovime se želi potaknuti mogućnost većeg unapređenja i ostvarivanja kvalitete, 
dodatnih priprema, pokrivanje troškova natjecanja, prijevoza,  nabave opreme itd. 
Sredstva su namijenjena onima od kojih se očekuje tradicionalno rad s svim mlađim dobnim 
kategorijama, kvalitetan rad i okupljanje djece i mladeži koji su registriani i u sustavu natjecanja 
državnog i županijskog nivoa, koji povijesno spadaju u najrazvijenije klubove sportske grane 
grada Samobora i koji povijesno su se natjecali u najvišm rangovima natjecanja. 
 

Isto tako, po prvi puta Savez će 20. prosinca 2019. raspisati natječaj za investicije u sportu i 
nabavu sportske opreme koji je prije bio raspisan kod Ustanove sportski objekti Samobor u 
iznosu 300.000 kn. 

Predsjednik predaje riječ tajnici Marijani Radek koja je naglasila je kako će do kraja godine 2019. 
biti raspisan natječaj za dostavu prijedloga Programa JP u sportu grada Samobora za 2020. 
godinu kao i natječaji za izbor najboljih u sportu Grada Samobora za 2019. 

U raspravi se javio gosp. Jozić za riječ i dao prijedlog da se STKI Synergia stavi ispred sporta za 
osobe s invaliditetom u status nositelja kvalitete.  
Tajnica je navela da su nositelji kvalitete određeni usvojenim dokumentom kategorizacije 
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sportskih grana i udruga Samobora i da se isti će ažurirati 2020. godine. 
Predsjednik je naveo da će tijekom 2020. napraviti se novi prijedlog katgorizacije i samim time 
vidjeti o uključitavanju STKI Synergia u status nositelja kvalitete. 

 
Po završetku rasprave program rada i financijski plan za 2020. godinu jednoglasno su prihvaćeni. 

Ad. 9. 

 
U točki razno Predsjednik  daje riječ članovima Skupštine. 

Sve nazočne u ime gradske uprave pozdravio je pročelnik za društvene djelatnosti Juro Horvat 
koji je sportašima poželio puno sreće i sportskih uspjeha rekavši kako Grad brine o sportu u 
Samoboru, jer sredstva za rad su Savezu povećana, a iduće godine značajna će sredstva biti 
uložena i u sportsku infrastrukturu. Izgradit će se tri terena s umjetnom travom, pa će se stvoriti 
puno bolji uvjeti za razvoj nogometa u Samoboru, nastavit će se s ulaganjem u uređenje 
Vugrinščaka, planirana je i gradnja bazena kao i sportske dvorane u Bregani. Juro Horvat je 
rekao kako će se i dalje podržavati oni klubovi koji sami ulažu i trude se stvoriti uvjete za 
obavljanje sportskih djelatnosti. 

Gosp. Kelečić i gđa Radek su svima poželjeli sve najbolje u daljnjem radu i ostvarenju sportskih 
rezultata. 
 
Sjednica je završena u 18,45 sati. 
 
Zapisnik je pohranjen u arhivi tajništva Samoborskog športskog saveza. 

 

 

    Zapisničar:         Predsjednik: 
 
Marijana Radek, dipl.oec.      Miro Kelečić 
 

 
 
 

Ovjerovitelji zapisnika: 
 

1. Vladimir Čerkez   __________________ 
 
   2. Viktor Jozić           __________________ 
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